
C:\USERS\DNORMBRI\DESKTOP\2025_BERETNING.DOCX *23-05-2025 SIDE 1 AF 4 

HMH’s 39. generalforsamling 22/5 2025 

Formandens beretning: 

Velkommen til alle og dejligt at se jer..... 

En spændende og udfordrende sæson er gennemført hvor vi virkelig har fået stor opbakning fra 

spillere og forældre så de 22-24 hold med deres trænere fortjener stor ros. 

Jeg vil igen i år starte med det vigtigste. 

HMH vil sige en stor tak til de mange frivillige, der har ydet en kæmpe indsats i udvalg og som 

trænere, holdledere og hjælpere, samt bestyrelse. 

Der skal ligeledes lyde en kæmpe tak til HMH’s Venner, for den opbakning der er givet til HMH. 

Til HMH’s sponsorer, der er med til at skabe det økonomiske grundlag for foreningen. Det er 

sponsorer der støtter indirekte via Team Sydhavsøerne, sponsorer der i denne sæson har støttet 

mange hold med spillertøj og udstyr, samt sponsorer der støtter forskellige arrangementer.  

Det mere strukturerede sponsor arbejde betyder en del økonomisk men primært at har kunne 

tilbyde flere tøjløsninger og sikre at alle hold er klædt godt på altid. Vi er ikke kommet i hus med 

vores skærme og sponsor markedsføring og det er en vigtig arbejds opgave for den kommende 

sæson…….Sponsorudvalget arbejder hårdt for at bidrage med god støtte til vores arrangementer. 

Der skal ligeledes lyde en stor tak til Lolland Kommune, som støtter sporten og foreningslivet med 

aktiviteter og tiltag. Vi har i denne sæson igen fået ”Hold Lolland Rent” – mens der er samlet 

penge ind via andre løsninger, som Spar Nord, Maribo Jazz og HMH andel i Bierfest gør en stor 

forskel.  

Vi har igen i år forsøgt os med salg af Bambusa sokker, hvilket kan give en indtægt på ca 100.000 

dkk når vi får solgt alle 360 pakke sokker, som vi købte oktober 2024. Desværre er vi ikke lykkedes 

med salg af sokker og har dermed ikke fået den ønskede indtægt, men vi fortsætter med at 

forsøge at sælge dem. 

Vi må heller ikke glemme de mange HMH-fans, der ved at købe benzin, have mobilabonnement 

eller en el-aftale hos OK, har medvirket til et sponsorbeløb fra OK der luner godt i kassen. 

Maribo Hallernes personale har som sædvanligt givet os de gode rammer for afvikling af vores 

mange kampe, stævner og arrangementer. Vi har sammen afholdt masser af gode arrangementer 

såsom ungdomsafslutning, julecafe og forsøgt at få aktivitet i cafe når der er kampe i hallerne, så vi 

sikrer at alle vores gæster er glade. 

Samtidig har MariboHallerne også givet os panderynker med som startede sidste år med det nye 

halgulv hen over december og julen og derfor diverse reparationer ind i 2024 – nu håber vi det 

holder – men Påsken har lige været brugt på reparationer igen. 
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 Uden alle disse menneskers kæmpe indsats, kan HMH slet ikke fungere. 

Sidst, men ikke mindst skal der lyde en stor tak til spillerne, der har givet os god og spændende 

underholdning på håndboldbanen. 

Alle ungdomshold har været til Næstved Cup 24 – hvor vi var 140 spiller/leder afsted til det gode 

opstartsstævne med fokus på sammenhold og selvfølgelig håndbold. 

Vi valgte i denne sæson at deltage i Hancock Cup Skive  igen i Påsken, hvilket var en stor succes, 

selvom der er lidt langt er der gode kampe med kvalitet både på forplejning og kampene.  

Vi har haft U13 pige til Uoff DM i Hvidovre, U15 Drenge til BDO Cup i København 

Vi står overfor udfordringer i fremtiden hvad gælder haller, haltid og det tryk der kommer på 

MariboHallerne – men lad os fælles kigge på dette kreativt for at finde samarbejde på tværs og se 

hvordan vi kan tilrette lægge træninger som kan gavne alles behov.  

HMH skal ind og skabe fællesskaber og måske skal vi udvikle større samarbejde med de andre 

aktører i hallerne, så vi kan gøre nogle ting mere effektivt. 

Nu er vi ved vejs ende..... 

De nye årgange er igang med at køres ind og der trænes for nogle første gang med harpiks. Nye 

trænere og spillere giver forskellige masser af energi og det er fedt at se der bliver kæmpet alt 

hvad rammer og tøj holder. Strandhåndbold er planlagt til de kommende uger og alle glæder 

sig...... 

HMHs Facebook-side er stadig en stor succes, hvor enormt mange følger aktiviteterne på siden. VI 

takker i bestyrelsen Britt Normann for det store arbejde både på FB og Instagram, hvilket gør vi får 

en bred kommunikation, samt mange kan følge med vores aktiviteter – men vi kan også mærke at 

GDPR regler skal følges og her tænker vi en del på deling af billeder mm. 

TSØ’s 1. divisionshold har været en lang udfordring siden november 2024 og det har vi selvfølgelig 

haft debattereret en del og vi har tilbudt moderklubben hjælp og støtte.  

Økonomien har givet udfordringer som påvirker vores resultat også, men det er godt vi er stærkt 

økonomisk funderet og skal have videre udviklet produktet. Vi er glade og stolte over at blive ved 



C:\USERS\DNORMBRI\DESKTOP\2025_BERETNING.DOCX *23-05-2025 SIDE 3 AF 4 

HMH’s 39. generalforsamling 22/5 2025 

med at leverer unge spillere og være en god partner for TSØ. Den kommende sæson ser alle 

spændte frem imod.  

Vi glæder os over at 2 div. klarede sig, hvilket giver den gode mulighed for fastholdelse af de unge 

mennesker som har lysten til at spille top håndbold, men måske mangler det sidste til 1 div.... Flot 

arbejde af træner og spillere... 

Igen i år støtter vi TSØ med gulvreklamer og dommerbord, men støtte til Whitsun går direkte 

gennem HMH´s Venner, da TSØ har trukket sig pga. for stor indsats ifht. det øknomiske udbytte. 

Medlemsudvikling er meget positiv og vi rammer 232 i 2025, 253 i 2024 fra 230 i 2023 - 220 i 2022, 

hvor vi kom fra 197 i 2021, 224 i 2020, 223 i 2019, 251 i 2018, 241 i 2017, 253 i 2016, 247 i 

2015.................. 

MEN er dette et mål i sig selv....Nej, det sikrer noget økonomi, men det vigtigste er at spiller/leder 

har det godt, udvikler sig og vi som klub og fællesskab udvikler os – dette kræver et fortsat stor 

indsats. 

Træner / leder rummer vi en ca. 50 stk som ligger en utrolig stor indsats hver dag i hallerne, hvor 

det udmønter sig i en god og stabil udvikling af vores spillere og klub.... Vi forsøger hvert år at 

sammensætte teams der både kan presse vores unge mennesker og hygge sig... 

Vi har i år set børn og unge mennesker samler alle til træninger/kampe men som også skal finde 

løsninger for at få aktiveret de sociale kompetencer og accept af forskelligheder mm. 

Stor respekt til sportsudvalget for arbejdsindsatsen og sammen sætningen af det nye setup, hvor 

vi trak en del af de administrative opgaver ud til et nyt administrativt udvalg. 

I har alle været skarpe og skabt noget dynamik der giver sig til udtryk i den store flok af trænere og 

opgaver som er løst. 

I har fået stor hjælp af Stine Frederiksen og Susanne Busborg – som de fantastiske tøjdirektører de 

blev udnævnt og som også i løbet af sæsonen har fået et meget fint opdateret rekvisit rum med 

gode skabe og i 2025 skal vi nok også have lavet den anden ende af rummet. Tak til Claus Larsen. 

I år har vi haft arbejdsro fra forældre siden, men til gengæld har vi faktisk ikke fået meget hjælp til 

arrangementer, salg af sokker eller fx da vi skulle serverer til Varmeværkets arrangement i 
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hallerne. Dette er meget bekymrende, da vi har brug for nye frivillige, men vi har også brug for 

hjælp til at skaffe penge og støtte vores trænere i diverse aktiviteter. 

Håndboldskole 25 fortsætter som succes ud fra medlemmer, men modsat 2024 ser vi ikke 

udfordringer på træner/leder siden, men alle er også OBS på at finde hjælpere så det bliver sjovt 

at være med til at løfte opgaven.  

VI skal nok løse det og ønsker at fortsætte, men måske skal det være en seperat organsiation som 

ikke er så meget indblandet i den daglige drift. 

Dommerudvikling – Hvad kan vi gøre for at sikre der kommer nye dommere.... 

Vi har Lea som sammensætter teams sammen med Charlotte ud fra de kampe vi kender som døm 

selv også bliver der lavet gode vurderinger om de unge kan står distansen og dømme. 

Halansvarlig  
I den forbindelse var der på et af vores møder en snak om det at fløjte i Maribohallerne. Flere 
dommere føler sig ikke velkommen eller bliver behandlet dårligt af specielt tilskuere. Ligeledes 
savner man, at HMH har en person til stede, der kan tysse´på tilskuere der går over stregen og 
støtte dommerne ved f.eks. bortvisning af tilskuer. Dvs.  vedkommende skal være klart 
uniformeret (f.eks. træningstrøje) og præsentere sig for dommeren ved ankomst, samt have 
rimeligt kendskab til reglerne omkring afvikling af kampe. Dommeren må kun styre de 40x20 
meter (banen incl. udskiftningsområde). 

I øvrigt mangler vi dommere. Gennemsnitsalderen er 60+ og der kommer stort set ikke nye til. 

___________________ 

Bierfest 
Bierfest 2025 kører på skinner. Vi har p.t. solgt næsten alle billetter og er stort set udsolgt på 13 af 
17 borde. Vi håber at overskuddet i 2025 bliver på niveau med 2024. 
Husk at vi får brug for et antal hjælpere som sidste år og gerne et par stykker fra fredag middag 
med lidt håndværkersnilde og uden højdeskræk (opsætning af dekoration). 

Aktivitetsudvalget har haft gang i Juletombola samtidig med Super Søndag som giver både social 
hygge og lidt kr. i kassen, men mest af alt konkurrence for at vinde præmier….Derudover er der 
blevet lavet en hyggelig juleafslutning med fede konkurrencer og god hygge både for bønr/unge 
og træner/leder bagefter….. 
Sæson afslutning blev til en gallafest, men rød løber, drinks og god stemning. Hvis nogle vil deltage 
i vores fælles hygge, så kan vi godt bruge 2-3 personer mere med gode tanker… 

__________________________________________________________

Vi er godt på vej – men det er hårdt arbejde..... 

Dette var mine ord i en beretning om de ting der er sket i HMH i denne sæson. 

Tak for ordet. 


